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产品详情

那里可以办理委托声明尼日利亚领馆加签？深圳杰鑫诚为您服务，可出签后再付款！全国不分区域，都
可办理；

台州委托声明尼日利亚领馆加签Taizhou delegation statement endorsed by Nigerian Consulate

我国内地文书送国外使用，办-理领事加签对文书有何要求？

答：根据司法部有关规定，涉外公证/书只能由涉外公证处出具，在证词、格式、用纸等方面都有专门规
定，而且必须有译文。普通公证/书不能办-理领事加签，不能送往国外使用。此外，对申请办-理领事加
签的涉外公证/书和商业文书，不同的文书使用国驻华领馆在审核时有不同的要求。外交部领事司会及时
将所掌握的外国领馆的新要求通报有关文书出证主管机*关，提醒其在出具文书时考虑文书使用国的相关
要求。因此，当事人在向有关机构申请出具文书时，应该明确告知文书拟送往使用的country、使用目的
及其他相关信息，以便相关机构准确出。

 

What are the requirements for the endorsement of the documents from the Chinese mainland when the documents
are sent abroad?

Answer: According to the relevant regulations of the Ministry of Justice, foreign-related notarizations/books can only
be issued by foreign-related notary offices. There are special regulations on testimony, format, paper, etc., and
translations must be provided. Ordinary notarization/books cannot be processed-signed by the consul, and cannot be
sent abroad for use. In addition, for foreign-related notarizations/books and commercial documents signed by the
application office-consul, the consulates of different countries in China have different requirements for review. The
Department of Consular Affairs of the Ministry of Foreign Affairs will promptly notify the relevant document issuing
authority of the new requirements of the foreign consulates it has, reminding them to consider the relevant



requirements of the country of use when issuing documents. Therefore, when applying to the relevant agency for the
issuance of a document, the party concerned should clearly inform the country where the document is intended to be
used, the purpose of use and other relevant information so that the relevant agency can accurately issue it.

秘鲁领馆要求加签产地证需提供Invoice复印件作为参考。

埃塞俄比亚 、 、科威特、（白色产地证英文部分公司填写，阿文部分由领馆翻译，收20元翻译费）
、伊朗、意大利领馆要求另需填写特殊表格格式（可向我们索取）。
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